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Onderwerp 

Schriftelijke vragen van de leden Asruf, Runderkamp en Alberts inzake 

parkeertarieven bij ziekenhuizen in Amsterdam 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

Toelichting: 

Parkeertarieven bij ziekenhuizen in Amsterdam, en breder gezien in heel Nederland, 

zijn al jarenlang onderdeel van het maatschappelijk debat12. De Amsterdamse 

ziekenhuizen voeren hier in negatieve zin de lijst aan met de hoogste tarieven van 

het land3. Eerder heeft de minister aangegeven dat dit probleem landelijk niet 

opgelost kan worden.4  

 

Bij verschillende ziekenhuizen in de stad bestaan kortingsregelingen voor patiënten, 

zodat de parkeerplaatsen ook daadwerkelijk worden gebruikt door de bezoekers die 

zorg behoeven5. Het is de Amsterdamse fractie van de PvdA ter ore gekomen dat 

een dergelijke kortingsregeling bij het Amsterdam UMC, locatie AMC, echter niet 

(meer) blijkt te bestaan6. 

 

Dit zorgt voor ongelijkheid in het gebruik van het parkeerterrein en de functie 

hiervan. Voor patiënten zouden kosten nooit een factor moeten zijn tot het kunnen 

krijgen van spoedeisende of de nodige zorg, maar ook mantelzorgers worden op 

deze manier op extra kosten gejaagd als zij meegaan naar afspraken. Daarnaast is de 

situatie die nu ontstaat door bij sommige ziekenhuizen wel, en andere geen 

kortingsregelingen voor patiënten toe te passen, niet gewenst. 

 
  

 
1 https://www.ad.nl/binnenland/parkeerkosten-bij-ziekenhuis-rijzen-de-pan-

uit~aee3b3d9/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F&cb=6f706c42feab0ceb8e83a110850a4297&auth_rd=

1 

2 https://www.maxmeldpunt.nl/vervoer/parkeren-bij-het-ziekenhuis-is-veel-te-

duur/#:~:text=De%20hoogste%20tarieven%20betaalt%20u,per%20uur%20moet%20worden%20betaald. 

3 https://www.nhnieuws.nl/nieuws/241888/dit-zijn-de-parkeerkosten-bij-ziekenhuizen-in-amsterdam 

4 https://zoek.officielebekendmakingen.nl/ah-tk-20202021-1829.html 

5 https://www.olvg.nl/uw-bezoek-aan-olvg/route-en-parkeren/ 

6 https://www.amsterdamumc.nl/nl/locatie-amc/parkeren.htm 



 

Gezien het vorenstaande stellen ondergetekenden, namens de fracties van de PvdA en 

SP, op grond van artikel 84 van het Reglement van orde gemeenteraad en 

raadscommissies Amsterdam, de volgende schriftelijke vragen: 

 

1. In hoeverre heeft het college zicht op de ontwikkelingen in parkeertarieven 

bij ziekenhuizen en de verschillen hierin onderling in de stad? 

2. Deelt het college de mening van de PvdA en SP dat ziekenhuizen 

toegankelijk moeten zijn voor iedereen die zorg behoeft en dat de 

parkeerterreinen van ziekenhuizen dus gebruikt moeten kunnen worden 

door patiënten (en hun mantelzorgers) en personeel en dat een korting op 

het parkeertarief hieraan bijdraagt? 

3. In hoeverre is het college op de hoogte dat de kortingsregeling voor 

patiënten bij het Amsterdam UMC, locatie AMC, is afgeschaft? Waarom is 

deze kortingsregeling voor patiënten afgeschaft? In hoeverre is een 

dergelijke regeling op locatie VUmc nog van kracht?  

4. Indien het juist is dat een dergelijke regeling is afgeschaft, kan het college 

aangeven welke regeling is verdwenen? Worden patiënten met langdurig 

verblijf of terugkerende behandelingen hier ook door geraakt? Graag een 

toelichting. 

5. Indien het klopt dat er een kortingsregeling is verdwenen dan lijkt dit in 

tegenspraak met de brief die op 23-3-20217 nog naar de raad is gestuurd en 

waarin ziekenhuizen en college aangeven dat ze parkeren betaalbaar willen 

houden. Hoe ziet het college dit? Graag een toelichting. 

6. De PvdA Amsterdam en SP Amsterdam zijn van mening dat betaalbare 

parkeertarieven bijdragen aan de toegankelijkheid van ziekenhuizen in 

Amsterdam en daarmee aan de zorg voor alle Amsterdammers. Is het 

college bereid om in gesprek te gaan met het Amsterdam UMC om dit aan te 

kaarten? 

7. In hoeverre voert het college gesprekken met de Amsterdamse ziekenhuizen 

om eerlijke parkeertarieven voor patiënten (en hun mantelzorgers) te 

waarborgen? Wanneer was er voor het laatst een overleg hierover?  

8. Voor zover bekend worden de parkeertarieven nu vooral berekend op basis 

van een half/heel uur of per dagdeel. Dit zorgt ervoor dat patiënten soms 

ook betalen voor een deel van de tijd dat zij al vertrokken zijn. In hoeverre is 

het college met de fracties van de PvdA en SP eens dat betalen per minuut 

de norm zou moeten zijn bij ziekenhuizen? Is het college bereid om dit punt 

in te brengen in de gesprekken met Amsterdamse ziekenhuizen over eerlijke 

parkeertarieven? 
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7 https://amsterdam.raadsinformatie.nl/document/9960247/1/09012f9783421c8c 


